
Styremøte i SHL 9/24
Til stede: Eirik, Laila, Marit, Sven, Marius, Magdalena, Silja

Sak 54/24 Gjennomgang fellesbefaring m/ Agraff

Befaring med Agraff var vellykket. De spurte hvilke behov vi trenger og hvilke behov vi føler

er dekket og hva som kan forbedres fra hva vi har i dag. Problemer med de andre tilbyderne.

Velger derfor å gå videre med Agraff. Det vil bli en dialog med flere muligheter for ferdig

resultat. Dette vil komme som egen sak på generalforsamlingen (som vedtatt på forrige

generalforsamling).

Sak 55/24 NTE-avtale

Vi fikk tilbud om å videreføre avtalen vi har i dag i tre år fremover til en liten økning av pris

(fra 499,- i dag til 512,- fra april). Vi ba om å få utvide den nye avtalen til 5 år, noe de har

godtatt. Beboere må selv si opp abonnementet sitt direkte med NTE/Altibox. Huseierlaget

tar inn penger og sender dem videre til NTE/Altibox, mens beboerne selv har ansvaret opp

mot NTE/Altibox (endre/starte/avslutte abonnement). Marius ordner med en tydelig

beskjed i velkomstbrevet. Varslingen om hvem som er kunder er styrets jobb å varsle OBOS

om. Marius og Eirik ordner med en ryddig liste for å ha kontroll over hvem som har

abonnement og ikke. Ytterligere informasjon blir videreformidlet når avtalen er inngått.

Sak 56/24 Billader, parkeringsplass

Billaderen er straks oppe og går slik at besøkende kan lade bilen. For å betale trenger en en

telefon med Vipps. Hyre har vært utfordrende å få tak i.

Sak 57/24 Lån og bruk av bilder fra hjemmesiden

Silja fikser med DomeneShop som nødløsning for å få nettsiden opp å gå igjen. Marius

sjekker ut mulighet for å lage en ny nettside som er kompatibel med andre enheter enn PC

(f.eks. mobil).

Sak 58/24 Garasjegruppa

Garasjegruppa har hatt møte og har satt opp enkelte regler og forutsetninger de mener er

viktige for å ha en fungerende garasje.

Sak 59/24 Container

Containeren var en suksess og dette tiltaket vil videreføres til neste år.


